
Protokół nr 40/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego 
w dniu 12 lutego 2009 r. 

 
Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący Pan 

Henryk Sadzki. 

Posiedzenie odbyło się w przerwie sesji Rady Powiatu.  

 

Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący:     Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący:    Mirosław Waluś 

• Członkowie:      Krzysztof Deutsch 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

Kazimierz Musielak 

Elżbieta Palka 

Krzysztof Wachowiak 

Jarosław Jędrkowiak 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczył Wicestarosta Pan Janusz Sikora.  

 
Ad. 3  

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami: 9 za. 
 
Ad. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Pogorzela. 

Przewodniczący Komisji poprosił Wicestaroste o zabranie głosu.  

Wicestarosta poinformował, że Burmistrz Pogorzeli zwrócił się z prośba o dofinansowanie w 

kwocie 100.000 zł budowy boiska wielofunkcyjnego przy ZSOiZ w Pogorzeli. Gmina Pogorzela 

zabezpieczyła kwotę 100.000 zł w swoim budżecie. Gmina występuje o dofinansowanie do 

Ministerstwa Sportu i Turystyki w Warszawie. Teren szkoły jest własnością Gminy Pogorzela stąd 

Zarząd Powiatu nie może być inwestorem  

 



Radna Pani Elżbieta Palka zabierając głos stwierdziła, że jeżeli przedmiotowa uchwała będzie 

miała taki tytuł to do porządku obrad sesji należałoby wprowadzić dodatkową uchwałę o zmianach 

budżetu. Ponadto istnieje druga możliwość, aby przedmiotowa uchwała była uchwałą intencyjną.  

Wicestarosta wyjaśnił, że z opinii radcy prawnego wynika, że Rada Powiatu w pierwszej 

kolejności musi podjąć uchwałę o udzieleniu pomocy finansowej w konsekwencji czego, należy 

dopiero podjąć uchwałę w sprawie zmian w budżecie.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
gminy Pogorzela  zaopiniowano pozytywnie głosami: 9 „za” 
 
Ad. 5 
W punkcie wolne głosy i wnioski głosu nie zabrano 
 
Ad. 7 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował zebranym za udział w Komisji, poczym zamknął 

posiedzenie. 

 

 

                                                                                         Przewodnicz ący 
                                                       Komisji Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                          Henryk Sadzki 

 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 


